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 Marszałek Adam Jarubas weźmie udział w zorganizowanej w Busku Zdroju konferencji dotyczącej projektów
przygotowanych przez miasto i gminę do współfinansowania z funduszy europejskich. 
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– Spotkanie skierowane jest do radnych samorządu gminnego i powiatowego, przedstawicieli jednostek gminnych, ale też
mieszkańców i buskich przedsiębiorców – poinformował przed konferencją burmistrz Buska Zdroju, Piotr Wąsowicz. – W
sumie zaprosiliśmy ponad 200 osób, którym zamierzamy przedstawić to wszystko, co działo się w naszej gminie w
ostatnich latach – z jakich środków unijnych korzystaliśmy i co za pozyskane pieniądze udało się zrobić. Jako burmistrz
zamierzam również  przedstawić  prezentację  multimedialną  naszych  zamierzeń  inwestycyjnych  w bieżącym okresie
programowania  –  mówi  burmistrz  Wąsowicz.  –  Korzystając  z  obecności  pana  marszałka  i  przedstawicieli  Urzędu
Marszałkowskiego, chcemy także omówić i przybliżyć możliwości korzystania z funduszy europejskich – dodaje Piotr
Wąsowicz.


